
 

PROTOKÓŁ Nr 7/W/2024 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  

 Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 27 grudnia 2024 roku  

o godz. 9.00 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski 

 

Obecni radni: 

 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

- Walenty Gałuszewski (Przewodniczący) 

- Radosław Godun 

- Alina Kruk 

- Barbara Krukowska 

- Angelika Nieroda 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej: 

- Jerzy Chilkiewicz (Przewodniczący) 

- Barbara Krukowska 

- Albin Misiuk 

- Anna Siemieniuk 

- Jerzy Tomczuk 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 

- Diana Bisz (Przewodnicząca) 

- Andrzej Czeczuga 

- Konrad Łapiński 

- Piotr Parfieniuk 

- Anatol Grzegorz Tymiński  

 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI  - Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej przywitał radnych oraz inne osoby uczestniczące w posiedzeniu: 

- Wójta Gminy – WALENTEGO KORYCKIEGO 

- Zastępcę Wójta Gminy – ANATOLA FILIPIUKA 

- Skarbnika Gminy – ANNĘ NESTERUK 

- Przewodniczącego Rady Gminy – STANISŁAWA OLSZEWSKIEGO 

Przypomniał o obowiązującym rozporządzeniu w sprawie ochrony danych osobowych 

w skrócie zwanym RODO wskazującym na ochronę danych osobowych osób 

fizycznych. 

 

 

 

 

 

 

 



 

2. Ustalenie porządku obrad. 

Zawiadomienie o zwołaniu posiedzenia stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu. 

Odczytała propozycję  porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 6/W/2024 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Gminy Bielsk Podlaski w dniu 25 listopada 2024 r. 

4. Przyjęcie protokołu Nr 2/2024 z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej Rady Gminy Bielsk Podlaski w dniu 18 grudnia 

2024 r. 

5. Zaopiniowanie materiałów na IX Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski, zwołaną 

na dzień 30 grudnia 2024 roku: 

a) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2024 – 2031. 

b) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

c) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2025 – 2033. 

d) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bielsk Podlaski na 

2025 rok. 

e) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadań z zakresu 

publicznego transportu zbiorowego. 

f) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2026-2035 oraz określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji. 

g) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny udziału 

nieruchomości od osób fizycznych. 

h) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w zakresie współpracy przy wnioskowaniu o 

dofinansowanie i realizacji projektu w ramach Polsko-Szwajcarskiego 

Programu Rozwoju Miast. 

i) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 11 października 2024 

r. o dokonanie zmiany § 36 ust. 7 Statutu Gminy Bielsk Podlaski. 

j) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Bielsk 

Podlaski na 2025 rok. 

k) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy 

Bielsk Podlaski na 2025 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski za II 

półrocze 2024 roku. 



7. Sprawy bieżące. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Materiały do każdego punktu porządku posiedzenia zostały przekazane radnym w 

formie elektronicznej. 

Członkowie poszczególnych komisji nie zgłosili uwag do zaproponowanego 

porządku posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty przez poszczególne komisje. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 6/W/2024 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Gminy Bielsk Podlaski  w dniu 25 listopada 2024 r. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu, który został przyjęty jednogłośnie przez 

poszczególne komisje. 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr 2/2024 z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej Rady Gminy Bielsk Podlaski w dniu 18 

grudnia 2024 r. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu, który został przyjęty jednogłośnie przez 

Komisję Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej. 

 

5. Zaopiniowanie materiałów na IX Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski, 

zwołaną na dzień 30 grudnia 2024 roku: 

 

a) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2024-2031; 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie wraz z projektem uchwały, stanowi 

Załącznik Nr 5 do protokołu. 

Pytań i uwag do treści projektu uchwały nie zgłoszono, powstały jedynie 

wątpliwości co do kolejności rozpatrywania zmian w WPF i zmian w budżecie gminy 

(poprzednio zmiany WPF rozpatrywano po zmianach w budżecie gminy, teraz jest 

odwrotnie). Skarbnik Gminy – ANNA NESTERUK wyjaśniła, że taką kolejność 

zasugerowała Regionalna Izba Obrachunkowa w Białymstoku. 

Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek Wójta pozytywnie.  

 

b) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok; 

Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmian w budżecie gminy wraz z projektem 

uchwały stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI zwrócił się z prośbą o 

wyjaśnienie propozycji zmiany opisanej w pkt 2 (DOCHODY) – Dział 600 „Transport 

i łączność”, gdzie zmniejsza się dochody przeznaczone na zadania inwestycyjne 

(drogowe). Takie same kwoty występują po stronie wydatków. Dodał, że pozostałe 

zmiany mają charakter porządkujący. 

Skarbnik Gminy ANNA NESTERUK – wyjaśniła, że są to środki z Funduszu Polski 



Ład. Ponieważ zadania, które miały być realizowane w 2024 roku zostały przeniesione 

na 2025 r., środki na ten cel również należało przesunąć na 2025 rok. Na razie są to 

środki zapewnione w ramach promesy, a zostaną zwrócone do budżetu gminy po 

zrealizowaniu zadania. Dodała również, że wprowadza się zmiany w wydatkach, co 

oznacza, że nie będzie potrzeby zaciągania kredytu we wcześniej przewidzianej 

wysokości 1.800.000 zł.  

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek Wójta pozytywnie.  

 

c) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2025-2033; 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie  stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. 

Dyskusji nie przeprowadzono. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek Wójta 

pozytywnie.  

d) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bielsk Podlaski na 

2025 rok; 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 8 do 

protokołu. Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI przypomniał, 

że radni wcześniej otrzymali projekt budżetu na 2025 rok, z którym można było się 

zapoznać. Komisje wcześniej wyraziły swoja opinię w tej sprawie. Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Białymstoku pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt. 

Dyskusji nie przeprowadzono. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek Wójta 

pozytywnie.  

 

e) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadań z zakresu 

publicznego transportu zbiorowego. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 9 do 

protokołu. Projekt uchwały dotyczy udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu w wysokości 32.550 zł na dofinansowanie zadań z zakresu organizacji 

publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: Bielsk Podlaski-

Parcewo-Spiczki-Orla-Krywiatycze.  

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI powiedział, że 

odmowa udzielenia dofinansowania na ten cel będzie oznaczała, że przystanku we wsi 

Parcewo nie będzie, autobus przejedzie przez wieś nie zatrzymując się. Biorąc to pod 

uwagę, radny zaapelował o pozytywne ustosunkowanie się do wniosku dla dobra 

mieszkańców gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że miał 

telefoniczne zgłoszenie od mieszkanki wsi Hołody w sprawie braku połączenia 

autobusowego z tej miejscowości do Bielska Podlaskiego. Prośba dotyczy 



uruchomienia takiej komunikacji przynajmniej raz lub dwa razy w tygodniu. Można 

rozważyć możliwość porozumienia się z Miastem i zorganizować dojazd autobusem 

MPK. 

Wójt Gminy – WALENTY KORYCKI powiedział, że również otrzymał takie 

zgłoszenie. Zaproponował zorganizować roboczy wyjazd do Gminy Suchowola, gdzie 

zorganizowano własny transport, a gmina dysponuje już niezłym taborem. Powstała w 

gminie spółka występuje do Marszałka Województwa Podlaskiego o dofinansowanie 

tego transportu. Przy koszcie 1 wozokilometra w wysokości 5, 31 zł, dofinansowanie 

wynosi 3,- zł, a koszt gminy 2,31 zł. Gmina Suchowola zastosowała ciekawe 

rozwiązania, które dają oszczędności, m.in. przy odbieraniu odpadów. Gmina 

utworzyła swój PSZOK (Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych). Wójt 

poinformował, że od 1 stycznia 2025 r. zmieniają się zasady segregacji odpadów – 

oddzielnie będą odbierane tekstylia.  

Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI stwierdził, że należy czynić starania, aby jak 

najprędzej uzyskać koncesją na wydobywanie żwiru na potrzeby gminy, aby gmina nie 

kupowała tego surowca u innych podmiotów. 

Wracając do tematu połączeń komunikacyjnych, wyrażono nadzieje, że po 

zakończeniu budowy drogi S-19 stworzy się możliwość uruchomienia połączeń z 

wykorzystaniem MPK. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek 

Wójta pozytywnie.  

 

f) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Gminy Bielsk Podlaski na lata 2026-2035 oraz określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w 

tym trybu konsultacji; 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 10 do 

protokołu. 

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI wyjaśnił, że 

potrzeba przyjęcia uchwały jest konsekwencją rozstrzygnięcia nadzorczego  

Wojewody Podlaskiego w sprawie uchwały przyjętej przez Radę Gminy w dniu 30 

października 2024 r. w związku wadliwym przepisem określającym moment wejścia w 

życie tej uchwały.  

Dyskusji nie prowadzono. Pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje 

zaopiniowały wniosek Wójta pozytywnie.  

 

g) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

udziału nieruchomości od osób fizycznych; 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 11 do 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że 

współwłaściciele nieruchomości położonej w obrębie gruntów wsi Piliki wyrażają 



chęć przekazania gminie nieodpłatnie swoich udziałów w nieruchomości, która 

aktualnie jest wykorzystywana jako droga wewnętrzna. Dotychczas w okresie 

zimowym gmina nie miała możliwości odśnieżenia tej drogi z uwagi na to, że jest to 

teren prywatny. Przyjęcie tej darowizny ureguluje tą sytuację. 

Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK przekazał dodatkowe informację na 

temat nieruchomości (powierzchnia, utwardzenie i uzbrojenie). 

Dyskusji nie prowadzono. Pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje 

zaopiniowały wniosek Wójta pozytywnie.  

 

h) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

międzygminnego w zakresie współpracy przy wnioskowaniu o 

dofinansowanie i realizacji projektu w ramach Polsko-Szwajcarskiego 

Programu Rozwoju Miast; 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 12 do 

protokołu. 

Wójt Gminy poinformował, że w ramach tego projektu jest możliwość pozyskania 

80 mln złotych. Program ma przynieść efekty w postaci poprawy stanu środowiska 

naturalnego, a dzięki partnerstwu z gminą, miasto może otrzymać dodatkowe punkty 

przy ocenie wniosku.  Jest szansa, aby z pozyskanych środków zmodernizować 

oczyszczalnię ścieków w Łubinie Kościelnym, jest to więc inwestycja, która przyczyni 

się do ochrony środowiska. Przewiduje się również zakup samochodów elektrycznych 

dla jednostek OSP i ubrań ekologicznych dla strażaków. W ramach projektu 

przewiduje się dofinansowanie w wysokości 100% kosztów zadania. 

Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI podziękował za przyznanie z budżetu gminy 

jednostce OSP Parcewo 20 tys. złotych na zakup aparatów oddechowych, dzięki 

którym strażacy z tej jednostki mogą być dysponowani do różnych zadań. Aparaty 

zostały już zakupione. Strażacy z Parcewa wnieśli swój wkład finansowy z pieniędzy 

uzyskanych z wyjazdów na zdarzenia.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek Wójta 

pozytywnie.  

 

i) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 11 października 

2024 r. o dokonanie zmiany § 36 ust. 7 Statutu Gminy Bielsk Podlaski; 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 13 do 

protokołu. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zarekomendowała uznanie petycji za 

niezasługującą na uwzględnienie. Autor petycji wnioskuje o publiczne udostępnienie 

protokołów z posiedzeń komisji i rady gminy w momencie ich sporządzenia. 

Aktualnie protokół jest udostępniany za pośrednictwem internetu w tym samym dniu, 

kiedy jest przekazywany radnym. 

Dyskusji nie prowadzono. Pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje 

zaopiniowały wniosek Wójta pozytywnie przychylając się do opinii Komisji Skarg, 



Wniosków i Petycji. 

 

j) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Bielsk 

Podlaski na 2025 rok; 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 14 do 

protokołu.  

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI powiedział, że 

projekt planu pracy jest standardowy i może być w ciągu roku uzupełniany w 

zależności od potrzeb. 

Dyskusji nie prowadzono. Pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje 

zaopiniowały plan pracy Rady Gminy pozytywnie.  

 

k) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji Rady Gminy 

Bielsk Podlaski na 2025 rok; 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 15 do 

protokołu. Radni zaakceptowali propozycję zorganizowania roboczego wyjazdu do 

Gminy Suchowola. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały plan pracy 

komisji Rady Gminy pozytywnie.  

 

6. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski 

za II półrocze 2024 r.; 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, stanowi 

Załącznik Nr 16 do protokołu. 

Dyskusji nie prowadzono. Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

7. Sprawy bieżące. 

W sprawach bieżących poruszono następujące sprawy: 

- Radna BARBARA KRUKOWSKA poinformowała o e-mailu, jaki otrzymała od 

wyborców, w którym żądają zwołania zebrania, aby przedstawić plany rozwoju gminy. 

Radna zwróciła się z pytaniem, czy rolą radnego jest zwoływanie zebrań ? 

Wójt Gminy WALENTY KORYCKI powiedział, że działania radnego mają szeroki 

zakres. Jeśli jednak chodzi o zwoływanie zebrań z udziałem mieszkańców, powinno to 

się odbywać we współpracy z sołtysem i radą sołecką. 

Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI podkreślił, że gospodarzem w sołectwie jest 

sołtys i rada sołecka, natomiast radny najczęściej utrzymuje kontakty z mieszkańcami 

kilku wsi wchodzących w skład okręgu wyborczego, z którego radny został wybrany. 

Nie ma przeszkód, aby radny na zebraniach wiejskich przekazywał informacje o 

działaniach rady, ale inicjatywa zwołania zebrania należy do sołtysa, a radny może w 

nim uczestniczyć.    

- Dyskutowano na temat możliwości organizacji połączeń komunikacyjnych w 



porozumieniu z innymi gminami, na przykładzie współpracy z gminą Orla. 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK wyjaśnił różne aspekty procedury 

dotyczącej postępowania w sprawie budowy „kurników” na terenie gminy. Będzie 

prowadzona dyskusja publiczna – konsultacje, w których każdy może uczestniczyć. 

Natomiast przy opracowywaniu planu miejscowego, wgląd do dokumentów mają 

tylko strony postępowania. Zawiadomienia w trakcie postępowania są przekazywane 

w formie obwieszczeń. Aby być stroną trzeba wykazać swoje prawa, ale 

zawiadomienia do wszystkich stron nadal będą przekazywane w formie 

obwieszczenia. 

- Na prośbę radnej BARBARY KRUKOWSKIEJ Wójt Gminy poinformował, że 

budowa drogi „Krzywa – Biogazownia” jest ujęta do realizacji w 2025 roku. 

- Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że  w 

dniu 24 grudnia br. otrzymał petycję Komitetu Protestacyjnego STOP WIATRAKOM 

w Gminie Bielsk Podlaski, która zostanie przekazana radzie gminy do dalszego 

procedowania. Wpływają też sprzeciwy mieszkańców w tej sprawie (Pasynki, 

Widowo, Krzywa, Łoknica). Zwrócił uwagę, że sprzeciw mieszkańców Łoknicy z dnia 

9 lipca 2024 r. został złożony dopiero 17 grudnia br. Mówiąc o tym powiedział, że 

powinny być pisma bieżące z załączonymi podpisami poparcia mieszkańców 

zebranymi teraz, a nie kilka miesięcy temu. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI powiedział, że w gminie każda inicjatywa 

jest blokowana. Dodał, że jeśli większość mieszkańców jest przeciwna tej inwestycji, 

to nie należy jej realizować i uszczęśliwiać mieszkańców na siłę. 

Radna BARBARA KRUKOWSKA wyraziła inne zdanie, twierdząc, że trzeba 

wykorzystać szansę na realizację tej inwestycji, bo w przeciwnym razie gmina nie 

będzie się rozwijać. Jednakże należy tak postąpić, aby nie kolidowało to z interesami 

mieszkańców. 

Radny PIOTR PARFIENIUK poinformował, że mieszkańcy Knoryd złożyli wiele 

wniosków do planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy 

sprzeciwiających się lokalizacji wiatraków. 

Wójt Gminy WALENTY KORYCKI zwrócił uwagę, w jakim kierunku rozwija się 

gmina Orla, która ma w tym doświadczenie. Wyrażenie zgody na budowę wiatraków 

zapewni gminie stały dochód, co będzie miało przełożenie na realizację inwestycji w 

gminie. W tej chwili wieś protestuje, ale za jakiś czas będzie domagać się nowej drogi, 

wówczas może okazać się, że w budżecie gminy nie ma środków na jej remont czy 

budowę. Zwrócił też uwagę na to, że akceptacja lokalizacji wiatraków nie oznacza, że 

powstaną one natychmiast. Prawdopodobnie nastąpi to w bardziej odległej 

perspektywie. Dodał, że przewidywana jest zmiana przepisów „ustawy wiatrakowej” 

m.in. w zakresie lokalizacji tj. określenia odległości od zabudowań oraz możliwości 

opracowywania zintegrowanego planu inwestycyjnego przez firmę „wiatrakową”, co 

spowoduje, że gmina nie będzie ponosić kosztów sporządzenia tego opracowania.  

Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK dodał, że przed laty mieszkańcy mieli 

opory przed elektrycznością, potem przed stawianiem wież telefonii komórkowej 5G, 



podczas gdy aktualnie prawie każdy maszt emituje 5G. 

- Przekazano informację o organizowanym w dniu 28 grudnia 2024 r. II 

Ekumenicznym Wieczorze Kolęd w Łubinie Kościelnym. Wszystkich zachęcono do 

uczestnictwa w tym wydarzeniu. 

  

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Porządek posiedzenia został wyczerpany, w związku z tym radny WALENTY 

GAŁUSZEWSKI  o godz. 10.10 zamknął posiedzenie komisji.  
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